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P r o t o k ó ł    Nr VII/2019 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  25  kwietnia  2019  roku 

odbytej w sali posiedzeń  
Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  900  do  1100  
 

Otwarcia VII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  
Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach VII sesji 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania  uchwał. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Porządek obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 

           1. Otwarcie sesji: 
    a/ stwierdzenie quorum 

    b/ przedstawienie porządku obrad 
 

           2. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

 
 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
4. Informacja na temat działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka 
Kultury w Kamieniu Krajeńskim.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOK             
                b/ dyskusja 

 

5. Informacja na temat działalności Miejsko – Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Kamieniu Krajeńskim. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGBP               
                b/ dyskusja 
 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 

na rok 2019.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr VII/50/2019   
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków                   

i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Kamień 
Krajeński instrumentem płatniczym. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VII/51/2019 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 

2019 na terenie gminy Kamień Krajeński oraz określenia sezonu 
kąpielowego. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz 
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VII/52/2019  

  
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Prezes ZGKiM Sp. z o.o. 
                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr VII/53/2019   
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 

Kamienia Krajeńskiego. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr VII/54/2019   
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców 

Dąbrówki.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej 

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr VII/55/2019   
 

12. Zapytania i wolne wnioski.  

 
13. Zamknięcie obrad sesji.    

 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przedstawionym porządkiem obrad 
(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na VII sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 

obrad.      
 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołu z VI sesji Rady 

Miejskiej. 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 
protokołu z sesji. 

W przedmiotowym punkcie Burmistrz Kamienia Krajeńskiego udzielił 

również informacji na temat złożonych interpelacji.  
 
 Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  
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Ad. 4. Informacja na temat działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury w Kamieniu Krajeńskim. 
 W/w informację przedstawił Dyrektor MGOK w Kamieniu 

Krajeńskim – Ireneusz Bona.   
 
S. Skaja – w imieniu mieszkańców mam do Pana Dyrektora prośbę, żeby 

MGOK co jakiś czas przeprowadzał sondaże zapotrzebowania. Wiele rzeczy 
jest bardzo fajnych i ludzie na to chodzą, ale są też takie, na które ludzie nie 
chodzą. Wydaje mi się, że lepiej z tego zrezygnować, a wprowadzić w to 

miejsce coś nowego. Chciałbym jeszcze zwrócić uwagę na jedną rzecz. 
MGOK straszy od środka, a szczególnie nasza sala kinowa. Wiem, że nie 

mamy takich funduszy jak Więcbork czy Sępólno Krajeńskie, ale naprawdę 
musimy iść trochę za cywilizacją. W latach 80-tych wyglądało tak samo. 
Zmieniły się tylko krzesła. Mam nadzieję, że wszyscy razem zaczniemy nad 

tym pracować. Pamiętajcie Państwo, że mamy najpiękniej położony dom 
kultury w powiecie. Czekam również na to co będzie się działo wokół MGOK. 

Zacząć należałoby od placu zabaw, na który rodzice z przerażeniem 
zaprowadzają swoje dzieci. Jest tam wiele niebezpiecznych elementów, które 
trzeba naprawić i mówiłem o tym już zimą.       

 
I. Bona – Dyrektor MGOK – jeżeli chodzi o środek MGOK to radzimy sobie             
z mniejszymi pomieszczeniami. Jest zrobiona m.in. kuchnia i łazienki. 

Problem jest rzeczywiście tak jak Pan mówi z salą kinową. Potrzebne są 
bardzo duże środki, a my z naszych funduszy nie jesteśmy w stanie tego 

odnowić. 
 Jeżeli chodzi o sondaż to robiliśmy coś takiego w gimnazjum, ale nie 
uzyskaliśmy niczego konkretnego co młodzież by chciała. Było to 3 lata 

temu. Postaramy się w tym roku zrobić coś takiego. Może uda się 
wprowadzić jakieś nowe imprezy.      

 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  
 

Ad. 5. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Kamieniu Krajeńskim – Dorota Kortas - Punder.    
 

J. Kucharski – chciałbym podziękować Pani Dyrektor za współpracę z 
MGOK. Piknik wypadł bardzo dobrze. Osobiście miałem okazję w nim 

uczestniczyć, a pogoda była piękna.  
 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad.  

 
Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 
Uchwała Nr VII/50/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
25 kwietnia 2019 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
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Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2019 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VII/51/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
25 kwietnia 2019 roku w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych 
opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Kamień Krajeński instrumentem 
płatniczym podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Następnie ogłoszona została 15-minutowa przerwa.  

 
Ad. 8. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 
Krajeńskiego – Wojciech Głomski. 

 
J. Kucharski – zgadzam się z Panem Burmistrzem, że plaża wygląda 

naprawdę ładnie. Są jeszcze jakieś drobne elementy do poprawy, ale 
całościowo wygląda to dobrze. Myślę, że szkoda byłoby gdyby nie było 
ratowników. Mam taką prośbę, żeby poczynić jakieś starania, zamieścić 

jakieś ogłoszenie na stronie gminy czy dać do lokalnej prasy, że 
potrzebujemy takich osób.    

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    

 
Uchwała Nr VII/52/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
25 kwietnia 2019 roku w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2019 
na terenie gminy Kamień Krajeński oraz określenia sezonu kąpielowego 
podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonał Prezes ZGKiM w Kamieniu 
Krajeńskim Sp. z o.o. – Łukasz Krawczyk.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    

 
Uchwała Nr VII/53/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
25 kwietnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 
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i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kamień Krajeński podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 10. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej – Kazimierz Warylak.  
 Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków             
i Petycji – Sabina Lubińska.    

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 
Uchwała Nr VII/54/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
25 kwietnia 2019 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 
Kamienia Krajeńskiego podjęta została jednogłośnie 14 głosami za. 
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 11. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej – Kazimierz Warylak.   

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków             

i Petycji – Sabina Lubińska.    
  

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr VII/55/2019 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
25 kwietnia 2019 roku w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Dąbrówki 
podjęta została w następujący sposób: 
13 głosów za 
  1 głos wstrzymujący się (E. Wiese)   

 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 12. Zapytania i wolne wnioski.  
 

S. Skaja – zapraszam wszystkich ma majówkę w Kamieniu Krajeńskim. 
 Wracając do sprawy Wiktorii Stryszyk, cieszę się, że tyle osób 
zaangażowało się w pomoc dla Wiktorii.   

 
P. Łukarski – czy znany jest termin kiedy sołectwa otrzymają nowe place 
zabaw?  

 
W. Głomski – będziemy aplikować o środki. Prawdopodobnie tych placów 

zabaw nie będzie w tym roku. Będziemy wykonywać przeglądy tych, które 
aktualnie są.    
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E. Stryszyk – dziękuję Panu Burmistrzowi za wykonaną inwestycję                        

w Płociczu. Jest wszystko ładnie zakończone. Obrzeża w kierunku bloków są 
poszerzone i usypane tłuczniem. Było to przewałowane i jest bardzo ładnie. 

Chciałbym, aby mieszkańcy to uszanowali, ale jest grupa, która celowo jeździ 
kładami i rozsypuje ten tłuczeń na ulicę. Może przez to dojść do wypadku. 
Chciałbym, aby Pan Burmistrz zadziałał w tym kierunku. Może służby 

porządkowe niech tym się zainteresują. To nie dzieje się w dzień, ale 
wieczorami.      
 

W. Głomski – cieszę się, że mieszkańcy Płocicza zauważyli to co 
wykonaliśmy. Dziękuję za przedstawienie sprawy. Zgłosimy policji poruszony 

przez Pana problem.    
 
Ad. 13. Zamknięcie obrad sesji.    

 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

VII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
przybycie. 
 

Na tym obrady VII sesji zakończono.   
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

  Protokołowała                                              Rady Miejskiej 

  /-/ Izabela Turzynska 

                                                              /-/ Kazimierz Warylak    
 

 


